

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN ISLAMIC BANK Date: 30-06-2026 04:02:58 PM Subject: Changing the representative and electing the chair	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك الإسلامي الأردني التاريخ: 30-06-2026 04:02:58 PM الموضوع: تغيير ممثل وانتخاب رئيس مجلس ادارة البنك الاسلامي
Please be advised that Al Baraka Group, a closed joint-stock company, has replaced its representative on the Board of Directors of the Jordan Islamic Bank, Mr. Abdullah Al-Huwaish, at his request and in his capacity as Chairman of the Board, with Mr. Tariq Mustafa Neil, effective July 1, 2026. The Central Bank of Jordan has been notified accordingly. Furthermore, the Board of Directors has elected Mr. Hussam bin Habib bin Al-Hajj Omar (Vice Chairman) of Al Baraka Group, a closed joint-stock company, as Chairman of the Board, replacing Mr. Abdullah Al-Huwaish, and Mr. Ghassan Amoudi as Vice Chairman, effective July 1, 2026. The Central Bank of Jordan has also been notified accordingly.	ارجو اعلامكم بان السادة مجموعة البركة ش.م.ب مقفلة استبدلت ممثلها في مجلس إدارة البنك الإسلامي الأردني سعادة السيد/عبدالله الهويش بناء على طلبه ورغبته والذي يشغل منصب رئيس مجلس إدارة البنك وذلك اعتباراً من 2026/7/1م بالسيد/ طارق مصطفى نيل وتم مخاطبة السادة/البنك المركزي الأردني بالخصوص. كما قرر مجلس الإدارة انتخاب السادة مجموعة البركة ش.م.ب مقفلة يمثلها سعادة السيد حسام بن الحبيب بن الحاج عمر (نائب رئيس مجلس الإدارة) ليكون رئيساً لمجلس الإدارة بدلاً من السيد/عبدالله الهويش وسعادة السيد غسان عامودي نائباً لرئيس مجلس الإدارة اعتباراً من 2026/7/1، وتم مخاطبة السادة/البنك المركزي الأردني بالخصوص
01-07-2026	01-07-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: mohammad muhanna	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: mohammad muhanna